
RADA MIASTA MARKI
AI• ..I. "'"sudsklego 95
05-270 MARKI

tel. (0-22) 781-10-03
Fax 781-13-78

mojo Mazomieckie PROTOKOL Nr 43
z XLII sesji Rady Miasta Marki,

ktora odbyla sif w dniu 27 pazdziernika 2010 roku

o godzinie 13°0 Przewodniczaca Rady Miasta Marki Maria Przybysz - Piwko
otworzyla XLIII sesje Rady Miasta. Przywitala stalych czlonk6w Rady oraz przybylych gosci
(sklad Rady Miasta Marki 21. radnych). Listy obecnosci radnych oraz gosci sranowia
zalacznik nr 1 do protokolu. Po stwierdzeniu quorum Przewodniczaca Rady przedstawila
porzadek obrad:

I. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.
4. Wreczenie dyplom6w uczestnikom X edycji Og61nopolskiej Kampanii .Zachowaj

Trzezwy Umysl" oraz nagr6d laureatom - uczniom szkol prowadzonych przez Gmine
Miasto Marki, poprzedzone wystapieniem Pani Ewy Motyczynskiej, Gminnego
Koordynatora Kampanii.

5. Wreczenie nagr6d uczestnikom VIII edycji konkursu "Marki w zieleni".
6. Przyjecie protokolu z XLII sesji z dnia 15 wrzesnia 2010 roku.
7. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 517).
8. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale nr XXXVI/365/2010 Rady

Miasta Marki z dnia 20 stycznia 2010 roku w sprawie budzetu Miasta Marki
na 2010 rok (Druk nr 516).

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie podwyzszenia kapitalu zakladowego
i objecia udzialow w podwyzszonym kapitale zakladowym jednoosobowej spolki
Miasta Marki dzialajacej pod firma .Wodociag Marecki" Spolka z ograniczona
odpowiedzialnoscia z siedziba w Markach (Druk nr 515).

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr XLIII434/2010 Rady
Miasta Marki z dnia 15 wrzesnia 2010 roku w sprawie zasad najmu lokali
wchodzacych w sklad mieszkaniowego zasobu gminy Miasta Marki (Druk nr 514).

11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nieskorzystania z przyslugujacego gminie
prawa pierwokupu (Druk nr 507).

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie
komunalne (Druk nr 508).

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej
(Druk nr 509).

14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchornosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej
(Druk nr 510).

15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci grninnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej
(Druk nr 511).

16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej
(Druk nr 512).

17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zbycie w trybie
bezprzetargowym nieruchomosci gruntowej stanowiacej mienie komunalne, na rzecz
wlasciciela nieruchomosci przyleglej (Druk nr 513).

18. Stanowisko Komisji Rewizyjnej w sprawie:
a) pisma Pani Barbary Dorobek,



b) pisma Pani Teresy Milewskiej oraz Panstwa Euzebiusza i Sabiny Poswiata,
c) pisma Pani Beaty Sosinskiej.

19. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatkow inwestycyjnych rozbudowy
Szkoly Podstawowej nr 3 w Markach.

20. Sprawozdanie z pracy Rady Miasta Marki w okresie V Kadencji od 24 listopada 2006
roku do 27 pazdziernika 2010 roku.

2 I. Podziekowanie za -l-Ietnia wspolprace na rzecz miasta Marki w V Kadencji Rady
Miasta Marki w latach 2006 - 2010.

22. Interpelacje i zapytania radnych.
23 .Sprawy rozne.
24. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.

Burmistrz Janusz Werczynski zlozy! wniosek 0 uzupelnienie porzadku obrad 0 4 punkty:
1) Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie okreslenia szczegolowego sposobu

konsultowania z organizacjami pozarzadowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3
ust. 3 ustawy 0 dzialalnosci pozytku publicznego i 0 wolontariacie projektow akt6w
prawa miejscowego w dziedzinach dotyczacych dzialalnosci statutowej tych
organizacji (Druk nr 5I8),

2) Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie sprzedazy w trybie bezprzetargowym
nieruchomosci gruntowej stanowiacej mienie komunalne jej uzytkownikowi
wieczystemu (Druk nr 5I9),

3) Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej
(Druk Dr 520),

4) Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej
(Druk Dr 52 I).

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zlozyla wniosek 0 wprowadzenie do porzadku
obrad punktu .Prezentacja projektu pomnika i jego otoczenia zlokaIizowanego na cmentarzu
w Markach, wedlug projektu Boguslawa Dabkowskiego - zaprezentowany przez czlonkow
Komitetu Odbudowy Pomnika Zolnierzy 1920 roku w Markach".

Wiecej wniosk6w nie zgloszono.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie zgloszonych
wniosk6w.

Wniosek I 0 uzupelnienie porzadku obrad 0 rozpatrzenie czterech projekt6w uchwal
zawartych w Drukach Dr : 518, 519, 520 i 521, kt6re rozpatrzone zostana po punkcie 17.
porzadku obrad.

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 18
przeciw- 0
wstrzyrnujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych (nieobecni: P.Adamczyk, B.D'lbkowski,
M.Kroczek).
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Wniosek zostal przyjety.

Wniosek II 0 wprowadzenie do porzadku obrad (jako punkt 19a.) punktu: .Prezentacja
projektu pomnika i jego otoczenia zlokalizowanego na cmentarzu w Markach, wedlug
projektu Boguslawa Dabkowskiego - zaprezentowany przez czlonkow Komitetu Odbudowy
Pornnika Zolnierzy 1920 roku w Markach",

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 18
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych (nieobecni: P.Adamczyk, B.D:tbkowski,
M.Kroczek).

Wniosek zostal przyjety.

Pkt 4. Wrcczenie dyplomow uczestnikom X edycji Ogolnopolskiej Kampanii "Zachowaj
Trzeiwy Umysl" oraz nagrod laureatom - uczniom szkol prowadzonych przez Gminc
Miasto MarIO, poprzedzone wystllpieniem Pani Ewy Motyczynskiej, Gminnego
Koordynatora Kampanii.

Pani Ewa Motyczyriska, Gminny Koordynator Kampanii .Zachowaj Trzezwy Umysl"
poinformowala, ze w tym roku przypadla jubileuszowa X edycja og61nopolskiej kampanii
.Zachowai Trzezwy Umysl". Jej celem jest promowanie konstruktywnych postaw, zdrowego
stylu zycia oraz atrakcyjnych dla dzieci i rnlodziezy zachowan prospolecznych jako
altematywy wobec wielu patologii, a szczeg6lnie picia alkoholu, zazywania narkotyk6w oraz
stosowania przemocy. Pornyslodawca i organizatorem jest Stowarzyszenie Producent6w
i Dziennikarzy Radiowych w Poznaniu. Kampanii patronuje Minister Edukacji Narodowej
i Minister Sportu. W tym roku w kampanii wzielo udzial ponad 1000 samorzadow.
Miasto Marki od 5 lat przystepuje do akcji "Zachowaj Trzezwy Umysl" w ramach Gminnego
Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania
Narkomanii. W kampanii udzial biora wszystkie szko!y podstawowe, gimnazja, swietlica
"Chata" oraz kluby dzialajace w miescie,
Do realizacji kampanii powolani zostali gminny i szkolni koordynatorzy. We wszystkich
szko!ach, kt6re przystapily do kampanii rozprowadzono materialy kampanijne, odbyly sie
spotkania infonnacyjne z rodzicami, przeprowadzono konkursy profilaktyczne oraz roznego
rodzaju zawody sportowe.
Mlodziez z Zespo!u Szk6! nr I zorganizowala marsz do sklep6w z alkoholem, gdzie
sprzedawcom wreczono plakat edukacyjny, by przy sprzedazy alkoholu prosili 0 okazanie
dowodu osobistego. Jednoczesnie sprzedawcy zobowiazali sie do respektowania zakazu
sprzedazy alkoholu nieletnim. Natomiast Apel sprzeciwu wobec pijanych kierowc6w to
inicjatywa gimnazjalist6w z Zespolu Szk61 nr 2. Pod opieka szkolnego koordynatora oraz
Policji wreczali kierowcom ulotki zachecajace do prowadzenia samochodu z trzezwym
umyslem.
Wybrane prace konkursowe zostaly przeslane do g16wnego organizatora, kt6ry dokonal
rozstrzygniecia konkurs6w. Laureaci z poszczeg6lnych szkol zostali nagrodzeni dyplomami
i nagrodami rzeczowymi.
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Nastepnie Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko wreczyla nadeslane przez
organizatora nagrody rzeczowe uczniom oraz certyfikaty potwierdzajace zaangazowanie
realizatorom kampanii:

• Panu Januszowi Werczynskiernu - Bunnistrzowi Miasta
• Dyrektorom mareckich szk6l :

Pani Annie Jusinskiej - dyrektorowi Szkoly Podstawowej Nr I
Pani Ewie Lubeckiej - dyrektorowi Szkoly Podstawowej Nr 2
Pani Ewie Dziewulskiej - dyrektorowi Szkoly Podstawowej Nr 3
Pani Magdalenie Osinskiej - dyrektorowi Szkoly Podstawowej Nr 4
Panu Janowi Puscianowi - dyrektorowi Zespolu Szk61 Nr I
Pani Elzbiecie Piszcz - dyrektorowi Zespolu Szk61 Nr 2

• Szkolnym koordynatorom kampanii:
Pani - Agnieszka Madeja - Szkola Podstawowa Nr I
Pani Kamila Sekula - Szkola Podstawowa Nr 2
Pani Iwona Szczygielska - Szkola Podstawowa Nr 3
Pani Elzbieta Adamczyk - Szkola Podstawowa Nr 4
Pani Jolanta Wilczynska - Zespol Szk61 Nr I
Pani Teresa Laskowska - Zespol Szk61 Nr 2
Pani Ewa Pleta - Zespol Szkol Nr 2

• Uczniom:
Szkoly Podstawowej Nr 1
1. Bartek Kryca - gra komputerowa SAMOROST w konkursie .Dwa kolka"
2. Martyna Kowalczyk - gra komputerowa SAMOROST w konkursie ".zycz~ sobie"
3. Zuzanna Siwek - gra komputerowa SAMOROST w konkursie ".zycz~ sobie"
4. Weronika Makowska - gra komputerowa SAMOROST w konkursie ".zycz~ sobie"
Szkolv Podstawowej Nr 2
I.Karolina Mank - gra komputerowa SAMOROST w konkursie ".zycz~ sobie"
Zespolu Szk61 Nr 2
1. Jacek Niziolek - bidon firmy Kelles wraz z koszyczkiem w konkursie .Dwa kolka"
2. Robert Mlynarski - gra komputerowa SAMOROST w konkursie .Dwa kolka"
3. Wiktoria DuszyiJ.ska - gra komputerowa SAMOROST w konkursie ".zycz~ sobie"
4. Angelika Koniecka - gra komputerowa SAMOROST w konkursie "Na dw6ch kolkach"

Pkt S. Wreczenie nagr6d uczestnikom IX edycji konkursu "Marki w zieleni".

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko poinformowala, ze do IX edycji Konkursu
"Marki w zieleni" na najladniejsza posesje i najladniejszy balkon w Markach zgloszono
9 posesji i 2 balkony. Przy ocenie posesji brano pod uwage kompozycje nasadzen drzew,
krzew6w i kwiat6w oraz wyglad estetyczny posesji.
Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko wraz z Przewodniczaca Jury radna Elzbieta
Brzozowska wreczyla nagrody i dyplomy uczestnikom Konkursu.
Zgodnie z regulaminem Konkursu
I miejsce zdobyla posesja przy ulicy Dlugiej 46D
II miejsce posesja przy ulicy Zlotej 14
III miejsce posesja przy ulicy Szkolnej 52A
IV miejsce posesja przy ulicy Swierkowej IA
V miejsce posesja przy ulicy Dobrej 4
VI miejsce posesja przy ulicy Konopnickiej II
VII miejsce posesja przy ulicy Dojazdowej 2A
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VIII miejsce posesja przy ulicy Wierzbowej 18

IX miejsce posesja przy ulicy Pomnikowej 28

W tej edycji konkursu zostaly zgloszone dwa balkony:

I. balkon przy ul. Dojazdowej 2A

2. balkon przy ul. Duzej 5J m 2

Komisja konkursowa postanowila przyznac nagrode specjalna Pani Janinie Zajac za
prowadzony warzywniak.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko podziekowala wszystkim uczestnikom
Konkursu za propagowanie piekna w najblizszyrn otoczeniu, dbanie 0 srodowisko naturalne
i estetyke miasta.

Kopia Protokolu z rozstrzygniecia IX edycji Konkursu na najladniejsza posesje i najladniejszy
balkon w Markach przeprowadzonego pod haslem "Marki w zielni" stanowi zalacznik nr 2 do
protokolu,

Pkt 6. Przyjecie protokolu z XLII sesii z doia 15 wrzesoia 2010 roku.

Do chwili rozpoczecia sesji radni nie wniesli na pismie zadnych poprawek, ani uzupelnien
do protokolu, w zwiazku z powyzszym Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko
zarzadzila glosowanie w sprawie przyjecia protokolu Nr 42 z XLII sesji Rady Miasta Marki
z dnia 15 wrzesnia 20 I 0 roku.

Glosowanie
za przyjeciem protokolu - 12
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 5
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych (nieobecny: P.Adamczyk, B.D!\.bkowski,
M.Kroczek), jeden radny nie wzial udzialu w glosowaniu,

Protokol z XLII sesji Rady Miasta Marki z dnia 15 wrzesnia 2010 roku zostal przyjety.

Pkt 7. Ioformacja z dzialalDosci Burmistrza Miasta Marki <Druk Dr517).

Informacja 0 pracy Burmistrza od 8 wrzesnia do 18 pazdziernika 2010 roku stanowi zalacznik
nr 3 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski udzielil odpowiedzi na pytania sformulowane przez radnych:
Jana Orlowskiego dotyczace punkt6w: 4,6,9,13;
Tadeusza Sklodowskiego dotyczace punktu 23;
Ryszarda Korotko dotyczace punktu 22.

Pkt 8. RozpatrzeDie projektu uchwaly zmieDiajacej uchwale Dr XXXVI/365/2010 Rady
Miasta Marki z doia 20 styczDia· 2010 roku w sprawie budzetu Miasta Marki
Da 2010 rok (Druk Dr516).

Projekt uchwaly z opiniq Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 4 do protokolu.
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Bunnistrz Janusz Werczynski om6wil proponowane zmiany budzetu zawarte w Druku nr 522
(druk jednolity), ktory zawiera rowniez dodatkowe zmiany budzetu (materialy opisowe
stanowia integralna czesc projektu uchwaly).

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 516.

W kr6tkiej dyskusji glos zabrali radni: Boguslaw Dabkowski, Tadeusz Sklodowski oraz
Bunnistrz Janusz Werczynski.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zamknela dyskusje i zarzadzila glosowanie
w sprawie podjecia uchwaly zmieniajacej uchwale nr XXVI/365/2010 Rady Miasta Marki
z dnia 20 stycznia 2010 roku w sprawie budzetu Miasta Marki na 2010 rok (Druk nr 522).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 20
przeciw-O
wstrzymujacych sie - I
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLIIII44112010 i stanowi zalacznik nr 5 do protokolu,

Pkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie podwyzszenia kapitalu zakladowego
i objecia udzial6w w podwyzszonym kapitale zakladowvm jednoosobowej sp61ki Miasta
MarIO dzialailleej pod firmll "Wodocillg Mareeki" Sp61ka z ograniezonll
odpowiedzialnoscill z siedzibll w Markaeh (Druk nr 515).

Projekt uchwaly z opiniq Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 6 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly zawarty w Druku nr SIS.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 515.

W dyskusji glos zabrali radni: Bogdan Trzemecki, Boguslaw Dabkowski, Maria Przybysz 
Piwko oraz Bunnistrz Janusz Werczynski.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zamknela dyskusje i zarzadzila glosowanie
w sprawie podjecia uchwaly w sprawie podwyzszenia kapitalu zakladowego i objecia
udzialow w podwyzszonym kapitale zakladowym jednoosobowej spolki Miasta Marki
dzialajacej pod firma .Wodociag Marecki" Spolka z ograniczona odpowiedzialnosciq
z siedziba w Markach (Druk nr SIS).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 21
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.
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Uchwala zostala podjeta jednoglosnie, otrzymala Nr XLIII/442/2010 i stano wi zalacznik nr 7
do protokolu,

Pkt 10.RozpatrzeDie nroiektu uchwaty w sprawie zmiaDy uchwaty Dr XLII/434/2010
Rady Miasta Marki z dDia 15 wrzesDia 2010 roku w sprawie zasad Daimu lokali
wchodzacych w skIad mieszkaDiowego zasobu gmiDy Miasta Marki (Druk Dr514).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 8 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly zawarty w Druku nr 514.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 514.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr XLIII434/2010 Rady Miasta Marki z dnia 15 wrzesnia
2010 roku w sprawie zasad najmu lokali wchodzacych w sklad mieszkaniowego zasobu
gminy Miasta Marki (Druk nr 514).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 15
przeciw-O
wstrzymujacych sie - 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych (nieobecni: P.Chojnowski, RKorotko,
G'Mlodzianowski).

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLIII/443/20 I0 i stanowi zalacznik nr 9 do protokolu.

Pkt 11. RozpatrzeDie projektu uchwaty w sprawie DieskorzystaDia z przyslugujacego
gmiDie prawa pierwokupu (Druk Dr507).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 10 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly zawarty w Druku 507 dotyczacy
nieskorzystania z prawa pierwokupu przez gmine w stosunku do dzialki nr ewid. 231/9
o powierzchni 2197m2

, w obrebie 5- 02 polozonej przy ul. 11- go Listopada 5.
Nieruchomosc nie jest przeznaczona na realizaeje celu publicznego.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 507.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie nieskorzystania z przyslugujacego gminie prawa pierwokupu (Druk
nr 507).
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Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 17
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych (nieobecni: P.Chojnowski, R.Korotko,
G.Mlodzianowski, I.Pasternak).

Uchwala zostala podjeta jednoglosnie, otrzymala Nr XLIII/444/2010 stanowi zalacznik
nr II do protokolu.

Pkt 12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierZawy gruntu stanowillcego
mienie komunalne (Druk nr 508).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 12 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly dotyczacy dzierzawy
niezabudowanej nieruchornosci gruntowej 0 powierzchni 230 m2

, polozonej przy ul. Zakole,
stanowiacej czesc dzialki 0 numerze ewidencyjnym 15/22 z obrebu 3-03 z przeznaczeniem na
poprawienie zagospodarowania nieruchomosci.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ur 508.

W tym punkcie dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk ur 508).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecni:G.Mlodzianowski, I.Pasternak).

Uchwala zostala podjeta jednoglosnie, otrzymala Nr XLIII/445/20 10 i stanowi zalacznik
nr 13 do protokolu.

Pkt 13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyra:ienia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk
nr 509).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik ur 14do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy odplatnego nabycia
niezabudowanej nieruchornosci gruntowej dzialki ur ewid. 43/4 0 powierzchni 178 m2

w obrebie 5-12 polozonej w Markach przy ul. Telimeny.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ur 509.
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W tym punkcie porzqdku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwa!y w sprawie wyrazenia zgody na odp!atne nabycie do zasobu nieruchornosci
gminnych, niezabudowanej nieruchornosci gruntowej (Druk nr 509).

Glosowanie
za podjeciem uchwa!y - 21
przeciw- 0
wstrzymnjacych sie - 0
W trakcie g!osowania obecnych bylo 21. radnych.

Uchwa!a zosta!a podjeta jednoglosnie, otrzyma!a Nr XLIII/446/2010 stanowi zalacznik
nr IS do protoko!u.

Pkt 14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej
(Druk nr 510).

Projekt uchwa!y z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 16 do protoko!u.

Burmistrz Janusz Werczyiiski poinformowa!, ze projekt uchwa!y dotyczy odp!atnego nabycia
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (w ramach realizacji roszczeii wlasciciela
nieruchomosci wynikajacych z art. 36 ust. I pkt 2 ustawy z dnia 27 marca 2003 roku
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym) dzia!ki nr ewid. 41/2 0 powierzchni 392 m2

w obrebie 5-06 polozonej w Markach przy ul. Skrzetuskiego.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwa!y zawarty
wDrukunr 510.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila g!osowanie w sprawie podjecia
uchwa!y w sprawie wyrazenia zgody na odp!atne nabycie do zasobu nieruchomosci
gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr 510).

Glosowanie
za podjeciem uchwa!y - 21
przeciw-O
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie g!osowania obecnych by!o 21. radnych.

Uchwa!a zosta!a podjeta jednoglosnie, otrzymala Nr XLIII/447/2010 stanowi zalacznik
nr 17 do protoko!u.

Pkt 15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej
(Druk nr 511).

Projekt uchwa!y z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 18 do protoko!u.
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Bunnistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy odplatnego nabycia
niezabudowanych nieruchomosci gruntowych, dzialki: nr ewid. 24/1 0 powierzchni 11m2

,

nr ewid. 25/1 0 powierzchni 7 m2
, nr ewid. 243/1 0 powierzchni 6 ml

, nr ewid. 26/1
o powierzchni 31 m2 i nr ewid. 27/1 0 powierzchni 15 m2 w obrebie 5-04, polozonych
w Markach przy ul. Braci Briggsow,

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowa!a projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 511.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci
gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr 511).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 21
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Uchwala zostala podjeta jednoglosnie, otrzymala Nr XLIII/448/2010 stanowi zalacznik
nr 19 do protokolu.

Pkt 16. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowane; nieruchomosci gruntowej
(Druk nr 512).

Projekt uchwaly z opiniq Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 20 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy odplatnego nabycia
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej, dzialki nr ewid. 48/1 0 powierzchni 89 m2

w obrebie 5-01 polozonej w Markach przy ul. Mickiewicza z przeznaczeniem pod budowe
drogi publicznej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowa!a projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 512.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchornosci
gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr 512).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 21
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.
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Uchwala zostala podjeta jednoglosnie, otrzymala Nr XLIII/449/20 10 stanowi zalacznik
ill 21 do protokolu.

Pkt 17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zbycie w trybie
bezprzetargowym nieruchomosci gruntowej stanowiacej mienie komunalne, na rzecz
wlasciciela nieruchomosci przvleglej (Druk nr 513).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 22 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy zbycia w trybie
bezprzetargowym niezabudowanej nieruchornosci gruntowej stanowiacej mienie komunalne,
dzialki nr ewid. 174/1 0 powierzchni 285 m2 w obrebie 5-12 polozonej w Markach przy
ul. Tadeusza, na rzecz wlasciciela nieruchornosci przyleglej w celu poprawy warunk6w
zagospodarowania tej nieruchomosci,

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 513.

W dyskusji glos zabrali radni: Jan Orlowski, Tadeusz Pasternak oraz Burmistrz Janusz
Werczynski.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zamknela dyskusje i zarzadzila glosowanie
w sprawie podjecia uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym
nieruchornosci gruntowej stanowiacej mienie komunalne, na rzecz wlasciciela nieruchornosci
przyleglej (Druk nr 513).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly-19
przeciw - 1
wstrzymujacych sie - I
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLIIII450/20 I0 1 stanowi zalacznik nr 23
do protokolu.

Pkt 17 A. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie okreslenia szczegolowego sposobu
konsultowania z organizacjami pozarzlldowymi i podmiotami wymienionymi wart. 3
ust. 3 ustawy 0 dzialalnosci poZytku publicznego i 0 wolontariacie projektOw aktow
prawa miejscowego w dziedzinach dotyczllcych dzialalnosci statutowej tych organizacii
(Druk nr 518),

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 24 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczyriski przedstawil projekt uchwaly zawarty w Druku 518;
jednoczesnie zgiosil autopoprawke, aby ust. 2 § 4 otrzymal brzmienie: "uwagi i wnioski
wnoszone sa przez osoby uprawnione do reprezentacji organizacji, w tym takze ich
pelnomocnikow. Do uwag i wnioskow nalezy dolaczyc oswiadczenie 0 uprawnieniu do
reprezentowania organizacji pozytku publicznego."
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Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 518.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly wraz z autopoprawka w sprawie okrcslenia szczegolowego sposobu konsultowania
z organizacjami pozarzadowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy
o dzialalnosci pozytku publicznego i 0 wolontariacie projekt6w akt6w prawa miejscowego
w dziedzinach dotyczacych dzialalnosci statutowej tych organizacji (Druk nr 518),

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 21
przeciw-O
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Uchwala zostala podjeta jednoglosnie, otrzymala Nr XLIII/45 1120 I0 stanowi zalacznik
nr 25 do protokolu.

Pkt 17 B. Rozpatrzenie Droiektu uchwalv w sprawie sprzedaZv w trybie
bezprzetargoWYm nieruchomosci gruntowe; stanowigcej mienie komunalne jej
uZvtkownikowi wieczystemu (Druk nr 519),

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 26 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczyriski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy sprzedazy w trybie
bezprzetargowym nieruchomosci gruntowej stanowiacej mienie komunalne, dzialki nr ewid.
1500 powierzchni 831 m2 w obrebie 1-16 na rzeczjej uzytkownika wieczystego.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 519.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie sprzedazy w trybie bezprzetargowym nieruchomosci gruntowej
stanowiacej mienie komunalne jej uzytkownikowi wieczystemu (Druk nr 519),

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 21
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Uchwala zostala podjeta jednoglosnie, otrzymala Nr XLIII/452/2010 1 stanowi zalacznik
nr 27 do protokolu.
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Pkt 17 C. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie wyratenia zgody na odplatne
nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowe;
(Druk nr 520).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 28 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy odplatnego nabycia
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (w ramach realizacji roszczen wlasciciela
nieruchomosci wynikajacych z art. 36 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 27 marca 2003 roku
o flanowan~u i zagospodaro~aniu przestrzennym) d~ialki n: ewid. 67/40 pow.ierzchni 1160
m w obrebie 5-15 polozonej w Markach przy ul. Pilsudskiego, przeznaczonej pod budowe
gminnej drogi publicznej - ul. Dworska.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 520.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchornosci
gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr 520).

Gfosowanie
za podjeciem uchwaly - 21
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Uchwala zostala podjeta jednoglosnie, otrzymala Nr XLlII/453/20 10 stanowi zalacznik
nr 29 do protokolu,

Pkt 17 D.Rozpatrzenie Droiektu uchwalv w sprawie wyra:ienia zgody na odplatne
nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej
(Druk nr 521).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 30 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy odplatnego nabycia
niezabudowanych nieruchomosci gruntowych, dzialek: nr ewid. 67/1 0 powierzchni 470 m2

,

nr ewid. 67/2 0 powierzchni 233 m2
, nr ewid. 67/4 0 powierzchni 968 m2

, nr ewid. 67/5
o powierzchni 42 m2 w obrebie 1-12 polozonych w Markach przy ul. Piotrowka.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 521.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci
gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr 521).
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Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 20
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLIII/454/2010
do protokolu.

Pkt 18. Stanowisko Komisii Rewizyjnej w sprawie:
a) pisma Pani Barbary Dorobek,

stanowi zalacznik nr 31

Przewodniczaca Komisji Rewizyjnej Izabela BrzeziiJ.ska odczytala Stanowisko Komisji
Rewizyjnej w sprawie pisma Pani Barbary Dorobek.
Stanowisko Komisji stanowi zalacznik nr 32 do protokolu.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

b) pisma Pani Teresy Milewskiej oraz PaiJ.stwa Euzebiusza i Sabiny
Poswiata,

Przewodniczaca Komisji Rewizyjnej Izabela Brzezinska odczytala Stanowisko Komisji
Rewizyjnej w sprawie pisma Pani Teresy Milewskiej oraz Panstwa Euzebiusza i Sabiny
Poswiata,
Stanowisko Komisji stanowi zalacznik nr 33 do protokolu.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

c) pisma Pani Beaty Sosiilskiej.

Przewodniczaca Komisji Rewizyjnej Izabela BrzeziiJ.ska odczytala Stanowisko Komisji
Rewizyjnej w sprawie pisma Pani Beaty Sosinskiej.

Stanowisko Komisji stanowi zalacznik nr 34 do protokolu.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Pkt 19. Sprawozdanie Komisii Rewizyjnej z kontroli wydatk6w inwestycyjnych
rozbudowy Szkoly Podstawowej nr 3 w Markach.

Przewodniczaca Komisji Rewizyjnej Izabela BrzeziiJ.ska odczytala Sprawozdanie Komisji
Rewizyjnej z kontroli wydatk6w inwestycyjnych rozbudowy Szkoly Podstawowej nr 3
wMarkach.
Sprawozdanie Komisji stanowi zalacznik nr 35 do protokolu.

W dyskusji glos zabrali radni: Jan Orlowski, Tadeusz Sklodowski, Ryszard Korotko, Tadeusz
Pasternak, Marek Marik, Maria Przybysz - Piwko, Bogdan Trzemecki, Boguslaw Dabkowski
oraz Bunnistrz Janusz Werczynski.
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Radny Tadeusz Sklodowski zlozyl wniosek, aby odstapic od przyjmowania Sprawozdania
Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatk6w inwestycyjnych rozbudowy Szkoly Podstawowej
nr 3 w Markach.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie wniosku.

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 5
przeciw- 14
wstrzymujacych sie - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Wniosek nie zosta! przyjety,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie przyjecia
Sprawozdania Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatk6w inwestycyjnych rozbudowy Szkoly
Podstawowej nr 3 w Markach.

Glosowanie
za przyjeciem Sprawozdania - 14
przeciw- 5
wstrzymujacych sie - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Rada Miasta Marki przyjela Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatk6w
inwestycyjnych rozbudowy Szkoly Podstawowej nr 3 w Markach.

Pkt 19A. "Prezentaeja pro;ektu pomnika i jego otoezenia zlokalizowanego na ementarzu
w Markaeh, wedlug projektu Boguslawa Dl!bkowsk!ego - zaprezentowany przez
ezlonk6w Komitetu Odbudowy Pomnika Zolnierzy 1920 roku w Markaeh".

Radny Marek Kroczek Czlonek Komitetu przedstawil prezentacje multimedialna projektu
pomnika i jego otoczenia.
Prezentacja stanowi zalacznik nr 36 do protokolu,

Pkt 20. Sprawozdanie z praey Rady Miasta Mark! w okresie V Kadeneii od 24 listopada
2006 roku do 27 paidziernika 2010 roku.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko odczytala Sprawozdanie z pracy Rady Miasta
Marki w okresie V Kadencji od 24 listopada 2006 roku do 27 pazdziernika 2010 roku.
Sprawozdanie stanowi zalacznik nr 37 do protokolu.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Pkt 21. Podziekowanie za 4-letnil! wsp61praee na rzeez miasta Mark! w V Kadeneii
Rady Miasta Mark! w lataeh 2006 - 2010.

Burmistrz Janusz Werczynski powiedzial, ze ostatnie 4 lata pracy przyniosly bardzo duze
efekty:
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• zostal wybudowany komisariat Policji w Markach przy duzyrn udziale finansowym
i organizacyjnym miasta,

• na terenie Marek zorganizowalismy punkt wyczekiwania karetki pogotowia,
• rozpoczelismy budowe sieci monitoringu miejskiego,
• cale miasto jest objete akcja selektywnej (workowej) zbi6rki smieci,
• zwiekszylismy czestotliwosc i usprawnilismy system zbi6rki odpad6w

wielkogabarytowych (2 razy w roku),
• powolalismy zorganizowana strukture zajmujaca sie utrzymaniem czystosci

i porzadku na terenie miasta Marki - Zaklad Uslug Komunalnych,
• w ciagu 4 lat wybudowalismy 26 km dr6g gminnych,
• oswietlilismy 40 ulic,
• na kilkunastu ulicach wybudowalismy odwodnienie,
• doprowadzilismy do tego, ze nawierzchnia ul. Pilsudskiego jest wymieniana,
• zadbalismy 0 przestrzeii publiczna, np.: skwer przy Urzedzie Miasta, na kt6rym

stanela piekna wizyt6wka miasta - parowoz "ciuchci" waskotorowej,
• odbudowalismy pomnik przy ul. Paderewskiego,
• obecnie w Markach kursuje 10 miejskich Iinii autobusowych,
• powstala tez linia "cmentarna", kt6ra cieszy sie wielkim powodzeniem,
• bardzo dobrze przebiega wspolpraca z organizacjami pozarzadowymi, np.: przy kazdej

szkole dziala UKS i kazdy z nich otrzymuje dotacje z gminy,
• wybudowalismy salle widowiskowo - sportowa przy Szkole Podstawowej nr 4, kt6ra

jest najwieksza i najpiekniejsza tego rodzaju sala powiecie,
• rozbudowalismy Szkole Podstawowa nr 3 w Markach - wiekszosc rob6t i wydatk6w

zrealizowalisrny w tej kadencji,
• powstalo piekne, nowoczesne boisko sportowe przy Szkole Podstawowej nr 2

w Markach,
• powstal monitoring szkolny, kt6ry w znaczacy spos6b poprawil bezpieczeiistwo

w szkolach,
• zostalo urzadzone targowisko przy ul. Paderewskiego,
• stworzylismy warunki do nawiazania wspolpracy z klubem Polonia Warszawa,
• rozbudowalismy stacje uzdatniania wody i jej wydajnosc zwiekszyla sie 0 50%,
• na 60 ulicach wybudowalismy siec wodociagowa,
• wdrozylismy programy zdrowotne: szczepienia przeciwko grypie, badania

cytologiczne, badania mammograficzne,
• bierzemy udzial w wielu akcjach np. Lato z Polska - do Marek przyjezdza mlodziez

z Bialorusi, .Katyn ocalic od zapomnienia" - posadzilismy 5 debow katynskich,
• wybudowalismy place zabaw.

Burmistrz serdecznie podziekowal za wszelka pomoc, ktorej Rada Miasta udzielila przy
realizacji tych cel6w; podziekowal za owocna kadencje i dobra wspolprace; podkreslil ze w
Markach potrzeby rosna szybciej niz mozliwosci, poniewaz Marki bardzo dynamicznie
rozwijaja sie terytorialnie (nowe tereny sa zabudowywane), kazdego roku w Markach melduje
sie ponad 1000 nowych mieszkaiic6w.

Wiceprzewodniczacy Rady Tadeusz Sklodowski przypomnial, ze jest radnym druga kadencje,
jego zdaniem w konczacej sie kadencji wyniki byly wieksze i lepsze niz w poprzedniej
kadencji, ale jest zadowolony z tej Rady w 50%. Zaslugi tej kadencji to tez byla zasluga
grupy radnych zwanej "opozycj<t", ktorzy zadawali pytania i zglaszali krytyczne uwagi.
Najwazniejsze sa sprawy gospodarcze; trudne i nierozwiazane sprawy to budowa gimnazjum
i brak Orlika. Podkreslil, ze bycie radnym to wazna sprawa i poprosil 0 wieksza aktywnosc
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w nastepnej kadencji. Przeprosil kolezanki i koleg6w z Rady za ewentualne niewlasciwe
zachowanie. Podziekowal za wspolprace radnyrn, Burmistrzowi i Przewodniczacej Rady.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko wreczyla radnym pamiatkowe dyplomy
i ksiazki.

Pkt 22. Interpelacje i zapytania radnych.

Nie wplynela zadna interpelacja.

Pkt 23. Sprawy ro:i:ne.

I.Przewodnicz'l.ca Rady Maria Przybysz - Piwko odczytala Informacje 0 wynikach analizy
danych zawartych w oswiadczeniach majatkowych za 2009 rok zlozonych Przewodniczacej
Rady Miasta Marki przez radnych.
Informacja stanowi zalacznik nr 38 do protokolu.

2.Burmistrz Janusz Werczyriski odczytal Informacje 0 analizie danych zawartych
w oswiadczeniach majatkowych za rok 2009 zlozonych Burmistrzowi Miasta Marki przez
pracownik6w Urzedu Miasta, kierownik6w jednostek organizacyjnych gminy oraz osoby
zarzadzajace gminna osoba prawna,
Informacja stanowi zalacznik nr 39 do protokolu.

3.Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko przedstawila:
• uchwale ill 188/W/IO Skladu Orzekajacego Regionalnej Izby Obrachunkowej

w Warszawie z dnia 20 wrzesnia 2010 roku w sprawie wydania opinii 0 przedlozonej
przez Burmistrza Miasta Marki informacji 0 przebiegu wykonania budzetu Miasta
Marki za pierwsze p6lrocze 20 I0 roku (uchwala stanowi zalacznik nr 40 do
protokolu);

• projekt uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa Mazowieckiego w sprawie wyznaczenia
aglomeracji Warszawa (projekt uchwaly stanowi zalacznik ill 41 do protokolu) - Rada
Miasta Marki nie zajela stanowiska;

• pismo z MSWiA Departamentu Kontroli, Skarg i Wnioskow w sprawie skargi pana
J6zefa Krynskiego - sprawa zostanie rozpatrzona przez Rade Miasta nastepnej
kadencji (skarga stanowi zalacznik ill 42 do protokolu);

• pismo z Biura Rzecznika Praw Obywatelskich w sprawie skargi pana Jana
Kolodziejskiego - sprawa zostanie rozpatrzona przez Rade Miasta nastepnej kadencji
(skarga stanowi zalacznik nr 43 do protokolu);

• opinie Komisji Zdrowia, Opieki .Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony
Srodowiska na temat budowy boiska ze sztuczna nawierzchnia w ramach programu
"Moje boisko Orlik 2012" - opinia stanowi zalacznik nr 44 do protokolu;

• uchwale nr 2521K110 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia
13 pazdziemika 2010 roku w sprawie uchwaly XLIII43I12010 Rady Miasta Marki
z dnia 15 wrzesnia 2010 roku zmieniajacej uchwale Nr XXXVI/365/2010 Rady
Miasta Marki z dnia 20 stycznia 20 I0 roku w sprawie budzetu Miasta Marki na 20 I0
rok (uchwala stanowi zalacznik nr 45 do protokolu);

• uchwale ill 250lKlIO Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia
13 pazdziernika 2010 roku dotyczaca uchwaly Nr XLIII433/2010 Rady Miasta Marki
z dnia 15 pazdziernika 2010 roku w sprawie rachunku dochod6w wlasnych
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samorzadowych jednostek budzetowych prowadzacych dzialalnosc okreslona
w ustawie 0 systemie oswiaty (uchwala stanowi zalacznik nr 46 do protokohi);

• odwolanie firmy Spectare s.c. z Warszawy od decyzji Zamawiajacego Wodociagu
Mareckiego sp. z 0.0. w Markach - do wiadomosci Rady Miasta Marki (pismo
stanowi zalacznik nr 47 do protokolu);

• wniosek 0 nadanie nazwy ulicy w Markach imienia Tadeusza Luzynskiego (kopia
wniosku stanowi zalacznik nr 48 do protokolu),

Pkt 24. Zamkniccie posiedzenia.

o godzinie 1800 Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zamknela XLIII sesje Rady
Miasta Marki.

protokolowala
Malgorzata Mincberg
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